Federation for Self-financing Tertiary Education 自資高等教育聯盟
DAE Student Achievement Award 學生成就獎2024/25


Aim 目標
This Award aims to recognise outstanding achievements of students in their DAE study, extra-curricular activities and voluntary services.
「DAE學生成就獎」旨在表揚學員就讀應用教育文憑期間，於學術、課外活動及義工服務方面的卓越成就。

Criteria for Award 評審準則
1. Two Streams: Academic Award and Other Learning Experiences Award
獎項分為學術及其他學習經歷兩個類別

2. Academic Award學術類別
a. Primarily based upon academic achievements of a student on his/her DAE study　
DAE學員在學業上取得卓越成就
b. Recommendation of a DAE Operator Head
DAE院校的推薦

3. Other Learning Experiences Award 其他學習經歷類別
a. Primarily based upon non-academic achievements made by a student during his/her DAE study 
學員修讀應用教育文憑期間，在其他學習經歷方面取得卓越成就
b. Such achievements could take place on and/or off campus　
校內及／或校外的成就也可計算在內
c. Examples include: 例如：
i. Extra-curricular achievements on sports, music, arts and culture, etc.　學員在體育、音樂、藝術及文化等課外活動的成就
ii. Student leadership 
學員的領導才能
iii. Campus voluntary and/or community services
學員參與校內義務工作及／或其他社會服務
iv. Any other outstanding achievements
其他卓越成就

Eligibility and Deadline提名資格及截止日期
A DAE Operator Head may nominate a maximum of three full-time students for each award stream by submitting nomination form and supporting documents.  The nominees are required to graduate before the nomination deadline, i.e. 27 June 2025.
每間院校可以就每個組別提名最多三名全日制DAE學員，歡迎學員向DAE課程主任自薦。獲提名的學員必須在截止日期（即2025年6月27日）或之前畢業。

Submission Guidelines 遞交提名指引
[bookmark: _Hlk162363111]Protection of personal data is of the utmost importance.  Please upload completed nomination form and supporting documents via Google Drive or Microsoft OneDrive with password protection:  為保障獲提名學員的個人資料，煩請院校將填妥的提名表格及相關文件上傳至 Google Drive 或 Microsoft OneDrive，並以密碼加密有關文件：
1. Academic Award: Academic results achieved by nominees on various Core, Complementary and Elective Courses, plus recommendation of a DAE Institution Head.
學術類別：獲提名的學員必須於每個核心科目、補充科目和選修群組中取得卓越學業成績，並獲得應用教育文憑課程提供院校的推薦。
2. Other Learning Experiences Award: A portfolio that could demonstrate, but not limited to, the aforesaid examples of non-academic achievements.
其他學習經歷類別：獲提名的學員可遞交但不限於與其學習經歷成就相關的作品集。

Selection Panel 評審委員
Chairman主席：Chairperson of DAE Advisory Committee應用教育文憑諮詢委員會主席
Members成員：Up to two Course Advisors最多兩名課程顧問
Up to two experienced practitioners in student development最多兩名具學生事務發展經驗的同工
DAE Programme Director應用教育文憑課程總監
Secretary秘書：DAE Officer應用教育文憑課程主任

Schedule 重要日子
1. Nomination deadline提名截止日期			27 June 2025 (Friday)
2. Selection panel meeting*評審委員會會議		July 2025
3. Announcement of results公佈結果			September 2025
4. Prize presentation頒獎				To be confirmed 待定
*Finalists may be invited to a brief interview.  入圍者可能獲邀出席面試。

Prizes 奬項
1. Three awards would be granted for each award stream, thus totalling up to six awardees for each year. 
每個組別將頒授3名得獎者，每年共有6名得獎者。
2. Each awardee will receive a certificate and a cash prize of $1,000. 
各得獎者將獲頒證書及現金獎港幣$1,000。
3. The nominees from each Operator would receive a Certificate of Merit, subject to the Selection Panel’s confirmation. 經評審委員確認後，各院校獲提名的學員將獲得優異奬證書。
4. The wording on the certificate will show證書上將列明:
a. DAE 學生成就奬（學術）2024/25
b. DAE 學生成就奬（其他學習經歷）2024/25



Federation for Self-financing Tertiary Education自資高等教育聯盟
DAE Student Achievement Award 學生成就獎2024/25
Nomination Form提名表格

Background背景
With the support of EDB and other stakeholders including but not limited to Provider Institutions, FSTE launched the DAE Programme from 2023/2024.  To recognise outstanding achievements of students on their DAE study, extra-curricular activities and voluntary services, FSTE would like to introduce an annual DAE Student Achievement Award with details set out in the attached circular.  Each DAE Institution Head is welcome to recommend up to three nominees for each of the two award streams, i.e. totalling up to six nominees by returning this form and supporting documents via Google Drive or Microsoft OneDrive with password protection to DAE Office by 27 June 2025.  All nominees are required to graduate before the nomination deadline. 
在教育局和持份者（包括但不限於提供機構）的大力支持下，自資高等教育聯盟從 2023/2024年起推行了應用教育文憑課程。為了表揚學生在應用教育文憑的學術、課外活動和義工服務方面取得卓越成就，自資高等教育聯盟推出年度DAE學生成就獎，詳情請參閱附件。歡迎各院校就每個組別分別提名最多3名全日制DAE學員，並在2025 年6 月27 日或之前將此提名表格及相關文件上傳至 Google Drive* 或 Microsoft OneDrive*，並以密碼加密有關文件，遞交予應用教育文憑辦事處（電郵請註明：DAE學生成就奬及院校名稱至queeniewong@fste.edu.hk）。所有獲提名的學員都必須在提名截止日期或之前畢業。
Name of DAE Institution 院校名稱*: CICE / HKCT / HKIT / LIFE / LiPACE / SCE / UOWCHK
	Name of Institution Head 院／校長名稱:
	



I confirm that students listed below agree to this nomination. 本人確認下列學員同意參加是次選舉。
	Signature簽署:
	
	
	Date日期:
	



	Student Achievement Award (Academic)
學生成就奬（學術）

	Student Achievement Award (Other Learning Experiences)
學生成就奬（其他學習經歷）

	1st DAE Student Nominee學員姓名:
	
	1st DAE Student Nominee學員姓名:
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	2nd DAE Student Nominee學員姓名:
	
	2nd DAE Student Nominee學員姓名:
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	3rd DAE Student Nominee學員姓名:
	
	3rd DAE Student Nominee學員姓名:
	

	
	
	
	



*Please circle as appropriate請圈出適用者
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